

Cost of visiting/Was kostet ein Besuch

Costs of visiting Frisius MC Leeuwarden

If you should unexpectedly need medical care in the Netherlands, and treatment cannot wait until you return home, you have a right to all medical care required. In fact you have the same right to medical care as Dutch citizens.

If you can present a valid European Health Insurance Card (EHIC) during your visit to Frisius MC Leeuwarden, we will directly charge your insurance company without any intervention required from you.

If you do not have an EHIC you are personally responsible for timely and full payment of the costs incurred as a result of your medical treatment; you may then request reimbursement from your own health care insurance company.

In some situations we may require you to make a down payment for (part of) the costs incurred.

Should you have any questions about the financial of administrative settlement of your treatment in Frisius MC Leeuwarden, you may contact:

Frisius MC Leeuwarden
Informatiepunt Zorgkosten
Location: route 49b
Email: infozorgkosten@frisiusmc.nl
Telephone: +31(0)58 286 6839

Notes



Was kostet ein Besuch im Frisius MC Leeuwarden

Wenn Sie während Ihres Aufenthalts in den Niederlanden unerwartet und unverzüglich medizinische Hilfe brauchen, haben Sie ein Recht auf alle medizinisch notwendige Hilfe. Sie haben das gleiche Recht auf Gesundheitspflege wie die Einwohner des Landes, in dem Sie verbleiben.

Falls Sie bei Ihrem Besuch im Frisius MC Leeuwarden Ihre European Insurance Card (EHIC) vorzeigen können, werden wir die Kosten der Behandlung über Ihre Krankenversicherung abrechnen.

Wenn Sie nicht im Besitz einer EHIC sein sollten, sind Sie selber für eine fristgemäße und vollständige Begleichung der Behandlungskosten verantwortlich. Die Erstattung dieser Kosten können Sie im Nachhinein bei Ihrer Krankenversicherung beantragen. In bestimmten Fällen wird eine Anzahlung für die Behandlungskosten gefordert.

Für Fragen über die finanzielle Abwicklung Ihrer Behandlung wenden Sie sich bitte an:

Frisius MC Leeuwarden
Informatiepunt Zorgkosten
Location: route 49b
Email: infozorgkosten@frisiusmc.nl
Telephone: +31(0)58 286 6839

Aufzeichnungen
